
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 9. januar 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Mener ministeren, i forlængelse af kronikken i Fyens Stiftstidende den 8. janu-
ar 2013 ”Blomster på nedtur”, at det er tilfredsstillende, at gartnerierne ikke in-
vesterer i Danmark, og vil ministeren gøre noget for at ændre gartneriernes
rammevilkår, til erhvervs- og vækstministeren

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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